
E-sektionen inom TLTH Protokoll S05/25
2025-04-15

Protokoll för styrelsemöte S05/25
Närvarande
Styrelsen

Ordförande Harald Fränne E23
Kontaktor Theo Andersson E23
Cafémästare Alva Wittenmark BME22
Förvaltningschef Erik Almér E23
Informationschef Elsa Westerdahl E23
Krøgare Albin Lind E22
Øverphøs Lisa Elmlund E23
Näringslivsordförande Adam Göthberg E23
Entertainer Erik Haglind E23
Pengamästare Theo Hemert E23
Sexmästare Per Sundgren BME24
Studierådsordförande Lovisa Wormbs E23

Adjungerade
Hovmästare Melanie Andersen BME24 Närvarande t.o.m. §14
Vice pengamästare Enar Sundgren E22

Carl Erneman E20 Närvarande t.o.m. §15C
Inspektor Johan Gran
Kårrepresentant Axel Svensson

Protokoll
§1 OFMÖ Beslut

Ordförande Harald Fränne förklarade mötet öppnat kl 12:10

§2 Val av mötesordförande Beslut

Harald Fränne valdes till mötesordförande.

§3 Val av mötessekreterare Beslut

Theo Andersson valdes till mötessekreterare.

§4 Val av justeringsperson Beslut

Alva Wittenmark valdes till justerare.

§5 Godkännande av tid och sätt Beslut

Tid och sätt godkändes.

§6 Adjungeringar Beslut

Mötet beslutade att adjungera samtliga under avsnittet Adjungerade i protokollet.

§7 Godkännande av dagordningen Beslut

Harald yrkade på att flytta ”Uppdatera namnet på phørstärkare” till motioner.
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Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Föredragningslistan godkändes med yrkandet.

§8 Föregående mötesprotokoll Beslut

Protokoll för S04 lades till handlingarna.

§9 Meddelanden Information

Se avsnittet ”övrigt”.

§10 Kåren informerar Information

Kåren informerar om en hel del grejor!

• Sök heltidare

tlth.se/bliheltidare

• Balbiljetter går att köpa

Öppet för icke-teknologer också!

tlth.se/anmalan

• Kontoret är stängt under långfredagen och annandag påsk

• Enkät om näringslivsverksamhet kommer ut på onsdag

§11 Ekonomisk rapport Information

Stålar existerar!

§12 Omvärldsrapport Information

Inget hade inkommit från omvärlden.

§13 Val samt stadfästande av funktionärer Beslut

A) Avsägelser

Tess Hartzell valdes som vice sexmästare.
Melanie Andersen valdes som hovmästare.
Erik Andersson valdes som kodhackare.
Melanie Andersen valdes som årskurs BME-1 ansvarig.

Då avsägelserna angående vice sexmästare och hovmästare är av lite speciell natur så
träder dessa i kraft den 30:de juni 23:59.

B) Vakanta poster

Melanie Andersen valdes som vice sexmästare.
Erik Andersson valdes som macapär.
Tess Hartzell valdes som sexig.
Theo Hemert valdes som halvledare.

Invalen av Melanie och Tess träder i kraft den första juli 00:00.

Mötet återgick till §13A.

§14 Motioner Beslut

A) Projektgrupp examenssittning

Mötet beslutade att godkänna motionen i dess helhet.
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B) Uppdatera namnet på phørstärkare

Mötet beslutade att godkänna motionen i des helhet.

§15 Propositioner Beslut

A) Inköp av nya symaskiner

Harald yrkade på att i första att-satsen lägga till ”och tillbehör”.

Erik Almér jämkade sig med yrkandet.

Mötet beslutade att lyfta den framvaskade propositionen.

B) Inköp av 3-fas utrustning

Johan Gran vill att protokollet ska refelektera att vi ska vara försiktiga så att vi inte
blir elektrifierade.

Mötet beslutade att lyfta propositionen.

C) Årsmötet ska inte ta upp motioner

Mötet beslutade att lyfta propositionen.

D) Omsitts är inte ett ord!

Mötet beslutade att lyfta propositionen.

E) Stryka tavlan i Edekvata ur våra stadgar

Mötet beslutade att lyfta propositionen.

F) Ändra tiden för kallelse till styrelsemöten

Mötet beslutade att lyfta propositionen.

G) Ändring i policyn för inbjudningar och anmodan

Mötet beslutade att lyfta propositionen.

§16 Beslutsuppföljning Beslut

Per Sundgren yrkade på att skjuta upp beslutsuppföljningen för ”Inköp av Kavajer” till S06.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Enar Sundgren yrkade på att skjuta upp beslutsuppföljningen för ”Äskan: Inköp av presstag-
gar åt redaktionen” till S07.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Harald yrkade på att stryka ”Inköp av GoPro” från beslutsuppföljningen.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

Harald yrkade på att stryka ”Jobbartröjor till källarmästeriet” ur beslutsuppföljningen.

Mötet beslutade att bifalla yrkandet.

§17 Nästa styrelsemöte Beslut

Mötet beslutade att nästa styrelsemöte ska äga rum 2025-05-05 12.10 i E:1123.
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§18 Övrigt Diskussion

Den gamla Soundboksen av tredje modellen är trasig och kommer vara det ett tag till.

Försäkringen är också kirrad och kommer börja gälla någon gång efter VTM när fakturan
betalas.

Tillståndsenheten var på gillet i fredags och inga anmärkningar gjordes.

Köp biljett till temasläppet (Adam...).

§19 OFMA Beslut

Harald Fränne förklarade mötet avslutat kl 12:59.

Harald Fränne
Mötesordförande

Theo Andersson
Mötessekreterare

Alva Wittenmark
Justerare
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